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Odpowiadajqc na wniesionq pzez Paniq interpelacjg migdzysesyjnq w sprawie oczyszczenia

jeziora Gzywno i terenu wokol niego oraz adaptacji terenu wokoljeziora na cele rekreacyjne upzejmie

informujg, 2e prace polegajqce na oczyszczeniu terenu planowane sq na rok 2021 .

W ramach prac pzygotowawczych dla rekreacyjnego zagospodarowania terenu zlecona zostala

ocena zanieczyszczenia powiezchni ziemi w rejonie jeziora Gzywno, kt6ra miala potwierdzid bqdZ

wykluczyd koniecznoSd rekultywacji tego terenu. W wyniku pzeprowadzonych analiz stwierdzono, ze

gleba oraz grunt w pzewazajqcej wiqkszoSci nie sq skazone substancjami powodujqcymi ryzyko
szczeg6lnie istotne dla ochrony powiezchni ziemi. Taki wynik powoduje, 2e rekultywacja terenu nie ma

uzasadn ien ia natomiast teren moze podlegad rewitalizacji.

W trakcie jest wypracowywanie zaloheh dla rekreacyjnego zagospodarowania terenu w celu okre6lenia

zakresu dokumentacji projektowo-kosztorysowej, niezbgdnejdla zlecenia rob6t.
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